
 

   29. oktober 2023 

 

Referat af 

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 

Endelig dagsorden 

Søndag den 5. november 2023, kl. 11.00 på Wiedergården 

 
Dagsorden i henhold til vedtægter: 

1. Valg af dirigent 

2. Konstatering af mødets lovlighed 

3. Formanden aflægger beretning 

4. Regnskabsaflæggelse 2022/2023 

5. Behandling af indkomne forslag – ingen forslag modtaget 

6. Fastlæggelse af kontingent for sæson 1. oktober til 1. maj 

7. Valg af bestyrelse og suppleant: 

• Bestyrelsesmedlemmer: 

Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode. På valg er Janni Wartacz og Børge 

Schaltz - begge genopstiller 

• Suppleant: 

Valg af én suppleant for en 1-årig periode: Kirsten Johansen – genopstiller. 
 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. Revisor Ulrik Ankerstjerne genopstiller. Revisor- 

       suppleant Lisbeth Weien genopstiller.  

9. Eventuelt 

 

Referat / ved Janni Wartacz 8. november 2023 

Ad 1: 

Arne Elvers blev valgt som dirigent. 

 



Ad 2: 

Dirigenten erklærede Generalforsamlingen for lovligt indkaldt. 

 

Ad 3: 

Formand Børge Schaltz aflagde sin beretning. Beretningen er at finde på De Dragør Vandhundes 

hjemmeside. 

Formandens beretning blev enstemmigt vedtaget. 

 

Ad 4: 

Kasserer Lars Majlund fremlagde regnskabet for 2022/2023. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. Regnskabet kan ses på DDV’s hjemmeside. 

 

Ad 5: 

Der var ikke indkommet forslag til Generalforsamlingen. 

 

Ad 6: 

Bestyrelsen foreslår et uændret kontingent på 350 kr for sæsonen 2023/2024. Bestyrelsen ønsker 

fortsat så vidt muligt at undgå, at egenkapitalen bruges til drift. Forslaget blev vedtaget. 

 

Ad 7: 

Børge Schaltz og Janni Wartacz blev genvalgt som medlemmer af bestyrelsen. 

Kirsten Johansen blev genvalgt som suppleant til bestyrelsen. 

Børge og Janni er begge valgt for en to-årig periode. 

Kirsten er valgt for en ét-årig periode. 

 

Ad 8: 

Ulrik Ankerstjerne blev genvalgt som revisor. 

Lisbeth Weien blev genvalgt som revisor-suppleant. 

 

 



Ad 9: 

Bjarne Bentsen: Ægtefællen har nu stået på ventelisten i 4 år, men parret bader ofte sammen, og 

begge undrer sig over den lange ventetid på medlemskab, da der aldrig er mange medlemmer at 

få øje på i dame-faciliteterne. 

Lars Majlund svarede, at der i øjeblikket optages medlemmer, der har stået på ventelisten siden 

marts 2019. 

 

Kirsten Kejser:  Er nyt medlem efter 5 år på ventelisten. Mener, at saunaen blokerer for nye med-

lemmer, og foreslår ny type medlemskab, med eller uden sauna. 

Lars Majlund svarer, at forskellige typer af medlemskab er administrativt meget besværlige/tids-

krævende at håndtere. 

 

Claus Ehlers: Der er stadig en del jubilæumsbøger tilbage. Ser gerne at bogen deles ud på General-

forsamlingen eller eventuelt uddeles af bademesteren på Søbadet. 

 

Nanna Bøjesen: Er der en registrering af passive medlemmer, som blokerer for nye medlemmer? 

Lars Majlund svarer, at foreningen ikke har oversigt over ”passive medlemmer”. 

 

Michael Waetjen: Har bestyrelsen overvejet at udvide fællestiden til også at omfatte formiddags-

timer? Opfordrer til, at alle bruger egen nøglechip til åbning af døre, så bestyrelsen kan se, hvor 

mange medlemmer, der reelt bruger foreningens faciliteter. 

Børge Schaltz svarer, at bestyrelsen ikke har overvejet udvidet fællestid. 

 

Lotte:  Angående udvidet fællestid så skal der huskes på, at Søbadet har andre brugere i vintersæ-

sonen end medlemmer af De Dragør Vandhunde. 

 

Dirigenten takkede for god ro orden, og lukkede generalforsamlingen. 

 

 

 

 

 


